



## CAO concurrently wins SIAS “Most Transparent Company” (Energy Category) and ACES “Industry Champions of the Year” Award in November 2023

中国航油新加坡斩获上市公司“最透明公司奖”（能源组冠军）以及2023年亚洲卓越企业暨永继发展奖“年度行业领袖奖项”



Mr Lin Yi, Chief Executive Officer/Executive Director of CAO, received the “Most Transparent Company” Award (Energy Category) on behalf of the Company at the Investors’ Choice Awards 2023.

中国航油新加坡荣获“2023年投资者选择奖”的“最透明公司奖”（能源组冠军），中国航油新加坡首席执行官兼执行董事林奕代表公司上台领奖。

**SINGAPORE, 1 December 2023** – China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd (“**CAO**” or the “**Company**”), the largest physical jet fuel buyer in the Asia-Pacific region, today marked a new milestone in its sustainable development journey, successively receiving “Most Transparent Company” (Energy Category) at the Securities Investors Association (Singapore) (“**SIAS**”) Investors’ Choice Awards and the “Industry Champions of the Year” Award from the 2023 Asia Corporate Excellence & Sustainability (“**ACES**”) Awards in November 2023.

2023年12月1日 新加坡讯 —— 亚太地区最大的航油实货采购商、中国民用航空业最重要的进口航油供应商中国航油（新加坡）股份有限公司（以下简



称“中国航油新加坡”或“公司”）在本月份连续荣获新加坡证券投资者协会（以下简称“SIAS”）年度“投资者选择奖”的“最透明公司奖”（能源组冠军），以及2023年亚洲卓越企业暨永继发展奖（以下简称“ACES”）“年度行业领袖奖项”，标志着公司在可持续发展领域又迈向一个新里程碑。

Presented by SIAS, the Most Transparent Company award aims to recognise public listed companies which are transparent in their timely disclosure of information and facilitate shareholders' rights and equitable treatment so that investors can make informed investment decisions.

由SIAS颁发的“最透明公司奖”旨在表扬那些致力于公开透明、完整及时地开展常态化信息披露的上市公司。这些上市公司规范开展信息披露，确保全体股东的平等待遇和权益，进而推动投资者作出明智投资决策。

CAO was presented the award for its strong commitment to best practices in corporate transparency and governance, making it one of the most transparent SGX-listed companies. This is CAO's 10<sup>th</sup> win at the SIAS Investors' Choice Awards.

中国航油新加坡凭借其在企业治理和信息透明方面的最佳实践，斩获“最透明公司奖”，是新交所最透明的上市公司之一。这也是中国航油新加坡第十次获此殊荣。

Held annually, the ACES Awards is a prestigious accolade that recognises inspiring leaders, sustainability advocates and businesses' contributions to their communities and the world. CAO has been presented the award in recognition of its resolute dedication to innovation, commitment to sustainability, and indomitable spirit which has propelled it to the forefront of the business landscape in Asia.

ACES年度奖项是亚洲颇具盛名的奖项之一，旨在表扬那些在可持续发展方面对社区和全球做出伟大贡献的企业与杰出领袖。中国航油新加坡积极推进改革创新并致力于践行可持续发展理念，凭借稳中求进、迎难而上的奋斗精神，奠定了其亚洲商界领袖位置。



"We are truly honoured to successively receive these esteemed awards which gives affirmation of our commitment to corporate excellence as well as reputation and capabilities that we have established in Singapore over the past 30 years. These awards are also a timely achievement as we celebrate our 30<sup>th</sup> anniversary of establishment in Singapore. Our resilience, strategic innovation and prudence in managing risks have enabled us to surmount challenges of the COVID-19 pandemic as well as uncertainties in the business and geopolitical environment. We will continue to strengthen our fundamentals and drive innovation to enhance value for both our shareholders and the larger community we serve here in Singapore and beyond," said Mr Lin Yi, Chief Executive Officer/Executive Director of CAO.

中国航油新加坡首席执行官兼执行董事林奕表示：“公司今年屡获资本市场重要奖项，无疑肯定了我们过去30年在新加坡致力于完善公司治理、维护良好声誉和提升业务能力方面的不懈努力。恰逢公司今年成立30周年，在此刻获此两项殊荣，对我们而言更是别具意义。我们在风险管控方面的完善应变能力、战略创新和审慎态度，让我们成功克服了新冠疫情对业务的冲击，以及复杂地缘政治局势引发的诸多不确定性。我们将继续强化公司的能力建设，推动公司开展创新提升工作，为我们的股东以及公司在新加坡和其他所在的广大社区创造价值。”

More information on CAO can be accessed from our website [www.caosco.com](http://www.caosco.com).

更多有关中国航油新加坡的信息，请浏览公司网址：[www.caosco.com](http://www.caosco.com)。





## **About CAO 中国航油新加坡简介**

CAO is the largest physical jet fuel buyer in the Asia Pacific region and the key supplier of imported jet fuel to the civil aviation industry of the PRC. CAO and its wholly owned subsidiaries namely, China Aviation Oil (Hong Kong) Company Limited, North American Fuel Corporation and China Aviation Fuel (Europe) Limited, supply jet fuel to airports outside the PRC, including Asia Pacific, Europe, North America and the Middle East. The CAO Group engages in international trading of jet fuel and other oil products and owns investments in various strategic oil-related businesses, which include Shanghai Pudong International Airport Aviation Fuel Supply Company Ltd, China National Aviation Fuel TSN-PEK Pipeline Transportation Corporation Ltd, Oilhub Korea Yeosu Co., Ltd, Shenzhen Zhenghe Petrochemicals Co., Ltd, CNAF Hong Kong Refuelling Limited (CAO holds 68% equity stake through its wholly owned subsidiary, CAOHK), and Aircraft Fuel Supply B.V.. CAO, a subsidiary of China National Aviation Fuel Group Limited, is listed on the Mainboard of the Singapore Exchange Securities Trading Limited and is a component stock in FTSE ST China, FTSE ST Small Cap, FTSE Singapore Shariah Index and MSCI Singapore Small Cap Indexes.

中国航油新加坡是亚太地区最大的航油实货采购商，以及中国民用航空业最重要的进口航油供应商。中国航油新加坡及其全资子公司，即中国航油（香港）有限公司、北美航油有限公司及中国航油（欧洲）有限公司在中国境外的机场供应航油，供油地点包括亚太、欧洲、北美及中东。中国航油新加坡不但从事航油和其他油品的国际贸易，也投资多个与油品相关的战略性资产及业务，包括上海浦东国际机场航空油料有限责任公司、中国航油集团津京管道运输有限责任公司、韩国丽水枢纽油库有限公司、深圳正和石化有限公司、中国航油香港供油有限公司（中国航油新加坡公司通过全资子公司香港公司持股68%）以及阿姆斯特丹机场航油供应公司。中国航油新加坡是中国航空油料集团有限公司的成员企业，在新加坡证券交易所主板上市，是富时海峡时报中国指数、富时海峡时报小盘股指数、富时海峡时报新加坡伊斯兰合规指数和摩根士丹利资本国际新加坡小盘股指数的成分股。

For more information, please contact:

欲知更多详情，请联系：

Yim Jeng Yuh 严正裕

Office of Board Secretary 董事会秘书办公室

China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd 中国航油（新加坡）股份有限公司

Email 电邮: [jengyuh.yim@caosco.com](mailto:jengyuh.yim@caosco.com)